
Netestováno na zvířatech 

Když jsem si vysnila studium na veterině, měla jsem jen zkreslené dětské představy o oboru a 

netušila, co vše mě čeká. Bylo to ještě v dobách hlubokého socialismu, dávno před vstupem do EU a 

nutností přijetí aspoň nějakých zásad pro welfare zvířat. Konfrontace s praxí v tehdejších 

velkochovech a zejména v jatečním průmyslu byla drsná. 

Největší emoční šok mě ale čekal na praxi v Biovetě Ivanovice. Nejsem žádná citlivka, to bych si ten 

obor nevybrala,ale bylo to dost kruté prozření. 

Tam někde dávno vyklíčilo mé vegetariánství a s postupem let místy až veganský způsob 

myšlení.Zajímá mě, co jím , jaké je složení stravy a taky léčivých doplňků a kosmetiky.....protože 

nejsem pokrytec a nechci hlásat vodu a pít víno.Jenže ne vše, co je "přírodní" a "bio", je zároveň 

testováno jinak než na živých tvorech.... 

Dnes jsem podepsala petici "Za pokusy bez zvířat  - netestováno na zvířatech", bohužel ještě i v 

kosmetickém průmyslu jsou firmy, které své výrobky nebo jejich složky na zvířatech testují.Jsem 

zásadně proti této praxi a snažím se nakupovat jen ty přípravky, které požadavkům odpovídají.(i když 

ne vždy je to zcela průhledné).Pokud můj hlas má něčemu pomoci, nechť prosím pomůže....nechtěla 

bych být v kůži toho potkana, králíka,psa či opice. 

Pokud by někdo chtěl , může se informovat o podrobnostech (případně připojit podpis) na stránkách 

www.svobodazvirat.cz. 

  

S láskou ke všem živým tvorům 
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